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Møtetittel:  Samarbeidsmøte Sjustjerna og Helseføretak  
Møteleiar:  Mona Ryste  
Referent: Oddvar Marøy  
Dato: 30.11.2022  
Tidspunkt: Kl. 10 00 – 11.15  
Stad: Teams  
   

 
 Namn Møtt 
Representantar Stian Endresen, PKO x 
 Håvard Ramsli, PKO  
 Svein Berg-Rusten – sjustjerna   
 Arne Gotteberg, Hareid   
 Arne Drabløs, Volda x 
 Norunn K. Elde, Ulstein x 
 Asta Sileikiene, Sande  
 Bjørn Martin Aasen, Herøy x 
 Cecilie Oppedal, Vanylven  
 Marte V. Øie, Ørsta  
 Vidar Vollseter  
 Juha Hietanen  
 Idun Myklebust  
 Rune Heggedal, Klinikk Volda  
 Miriam Wiksnes x 
 Unni Skare, Fagavdelinga x 
 Hallgrim Myklebust x 
 Marius Kile Brenne, Klinikk Volda  
 Palma Hånes, Klinikk Volda x 
 Mona Ryste, Klinikk Volda x 
 Linda Gramshaug Fonseca, leiar sjukeheimslegar sjustjerna  
 Siri Bekken Brattholm  
 Kirsten Marie Flusund  
 Olav Skjærpe Brattli  
 Sissel Ørstavik Aase, rådgivar Læring- og mestringssenteret, 

sektreteriatet LSU Volda 
 

 Oddvar Marøy, samhandlingskoordinator Sjustjerna H&O x 
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Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
Velkomen, praktisk 
info og agenda 
 
Oppfølging av 
referat 

Innkalling grunna sannsynleg 
oppblomstring av C19 og vanleg influensa 
og at det er lenge sidan siste 
samarbeidsmøte. 
 
Powerpoint presentasjon frå Volda sjukehus 
vert vedlagt referatet 

Mona Ryste 
 

 

Situasjonsbilete/ 
status i kommunane 

Herøy kommune: 
Stabil legedekning, faste vikarar. 
Godt samarbeid med HF om LIS1-legar 
Smittestatus C19: Lite registrert  
Influensa A, lite meldt hittil. 
Influensavaksinering ca 60 % av målgruppa. 
 
Ulstein kommune: 
Mindre smittetopp tidlegare i haust, men 
dette har roa seg. Ein del vanleg influensa og 
forkjøling.  
God legedekning og får 2 LIS1 i 2023.  
LIS1-legar  er godt supplement for å tilby 
tenester til dei utan fastlege. 
 
Volda kommune:  
Mykje luftveisinfeksjonar, lite kjent kva type 
dette er.  
Har etterbestilt vaksiner då første mottak 
vart brukt opp. 
 

Bjørn Martin 
Aasen 
 
 
 
 
 
Norunn K. 
Elde 
 
 
 
 
 
 
Arne Drabløs 
 
 

 
 

Situasjonsbilete i HF 
Volda sjukehus 

3 C19 pasientar pr.dato og 1 med influensa 
Tilbyr influensavaksine til tilsette som stor 
del av tilsette gjer seg nytte av. 
Har god dekningsgrad på sengepost, ofte 
over 100 %.  
Gj.sn. ventetid 41 dagar som er betre enn 
måltalet som er 50 dgr.  Gledeleg at dette 
gjeld alle avdelingar, også psykiatri. 
Ulempe at kronikarane ved denne 
prioriteringa vert skubba på og får lengre 
ventetid etter førstegangskonsultasjon. 
Måltala må difor sjåast i samanheng. 
Fristbruddtala for Volda er gode. 
Er spent på korleis helseplattforma vil 
påverke ventelistene. 
 

Mona Ryste 
Og  
Palma Hånes 
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Sak Status/aksjonspunkt Ansvarleg Frist 
 
Utskrivingsklare pasientar: Eit par 
kommunar har hatt utfordringar utover det 
som har vore vanleg siste vekene. 
 
Fagdag geriatri 27/1-23 Tema onkogeriatri 
 
Presentasjon av LIS1-legar som er tilsett ved  
Volda sjukehus og  som blir klare for 
kommuneteneste frå mars-23 
I tillegg til dei 8 LIS1-legane får kommunane 
ein frå Ålesund sjukehus.  

HELSEPLATTFORMA 
 

Sjukehusa arbeider målretta mot å ta ned 
ventelistene som del av førebuinga til 
innføring av helseplattforma.  
Spennande å følge innføring av HP på 
St.Olavs og 6 kommunar.  
Tilbakemeldingane så langt er gode. 
Etter innføringsløpet skal Helse Møre og 
Romsdal gå på 29/4-23. 
Lite kritikk, er dette fordi alt går bra eller 
skuldast dette andre forhold ? 
Delar av innføringa slit med 
informasjonsflyt, men det blir jobba 
kontinuerleg med retting. Spent på korleis 
HP blir når produksjonen skal opp frå 40 % 
til full drift. 
Viktig med god og riktig informasjon.  
Epikriser frå St.Olavs har uteblitt siste 
vekene, er usikker på årsak, men dette vert 
opplevd å vere kritisk. 
Spm om Volda ved innføring få låne legar frå 
St.Olav ved oppstart. Nokre legar herifrå har 
vore på St.Olavs i forbindelse med 
oppstarten. 
 

  

ALIS Alle 7 kommunane har no avtale med 
sjukehuset i Volda. Ventar på avklaring om 
når legar får praksis/stilling ved sjukehuset.  
Uklart om kva ressursar som er klare for å 
gje tilbud om ALIS stilling ved sjukehhuset.  
Foreløpig klart med ei stilling på medisinsk 
avdeling som aktuell ALIS-lege kan få. 
Kommunane føreset at det vert gjort vedtak 
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om oppretting av stillingar. 
ALIS-stillingar er eit viktig rekruteringsgrep, 
men er avhengig av at sjukehuset i Volda 
bidreg med stillingar. Kan og vere aktuelt å 
nytte andre sjukehus i fylket. 
Etter ny ordning er obligatorisk praksisen 
no redusert frå 12 til 6 mnd. 
Produksjonstida etter opplæring er med 
dette sterkt redusert. 
Må få forutsigbarheit og avklara kor mange 
ALIS-stillingar som skal vere i fylket og i 
Volda. 
Ansvar for ei forutsigbar ordning ligg til 
helseforetaket. Kommunane er avhengig av 
at helseføretaket tek initiativ til å lage ein 
forutsigbar plan for faste stillingar som kan 
tilbydast ALIS-legar i kommunane. 
Kommunane treng vite kven i helseforetaket 
ein skal melde behova til. 
Klinikksjefen tek dette vidare til leiargruppa 
i helseføretaket. 
 

Flyktningesit 
Ukraina 

Sjukehuset har fått nokre spørsmål om å ta 
imot pasientar frå Ukraina som har behov 
for kreftbehandling eller rehabilitering.  F 
Medivak 
Ulstein kommune har store utfordringar 
med å tilby helsehjelp til Ukrainarar i 
mottak. Kommunen får ikkje sæskilte midlar 
for å gje helsehjelpa som blir etterspurt. 
Fastlegetenesta i kommunen vert også 
utfordra når det vert mange komplekse 
saker som skal følgast opp. 
Samarbeid mellom helseføretaket og 
kommunane om desse pasientane bør 
styrkast. Enkelte oppgaver som  
 
 

  

Komande 
arrangement mm 

Fagdag geriatri – 27/1-2023   

Andre saker  Neste møte: januar 2023 
Meld aktuelle saker til Mona, Stian eller 
Oddvar. 
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